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Godkjenning av innkalling og saksliste 

Innkalling og saksliste ble godkjent uten merknader 
 
 
Godkjenning av protokoll 

Protokoll fra forrige møte ble godkjent uten merknader 
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Saker til behandling 

38/24 Regnskap mot budsjett 1-6 2024 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hunn menighetsråd 2023 - 2027 29.08.2024 38/24 

 
 
Saksorientering 
Regnskapet for første halvår viser et overskudd på 78.184,- Av dette utgjør et 
overskudd på avdeling 14, Menighetsbladet 58.444,- Hunn menighet har derfor 
tilsynelatende et overskudd på 19.740,-.  
 
Følgende offer/gaver er inntektsført, men ikke overført pr. 30.06: 

• 30.06 Evangeliesenteret kr. 2.200 
• 02.06 Misjonsprosjekt kr. 3.000 
• 30.06 Be og Hør kr. 29.020,33 

 
Disse beløpene ble betalt ut i begynnelsen av juli og er derfor ikke med i regnskapet 
1-6. Hunn menighet har derfor i realiteten et underskudd på 14.480,-. I tilsvarende 
periode i 2023 var underskuddet i Hunn menighet 5.642,-  
 
Det er ingen enkeltposter som utgjør det store forskjellen mellom 2023 og 2024, men 
noen av postene har en litt ekstra økning som er greit å være oppmerksom på: 

- 11102 (Forbruksvarer servering): Her er det kjøpt inn mye både kaffe og kjeks som 
bør holde en god stund fremover 

- 12000 (Inventar og utstyr): Smijernsoppheng og ny vannkoker utgjør til sammen 
4.507,- 

- 18601 (Offer egen virksomhet) har en nedgang i forhold til 2023 og er også under 
budsjett.  

 
Den største enkeltposten (men som ikke påvirker regnskapet) er 14651 (Kollekter 
ekstern). Her har det vært en stor økning. I og med at takkeoffer til egen virksomhet 
har gått ned, kan det kanskje være en ide å vurdere fordelingen mellom interne og 
eksterne takkeoffer i 2025. 
 
Frivilligfesten holdt seg nesten innenfor budsjett (15.845,- mot budsjett på 15.000,-).  
 
I balanserapporten fremkommer det at det er opprettet to nye konti: 

- Sparekonto (100.000,-) 
- Fastrentekonto (200.000,-) 

 
Hvis rådsmedlemmer har spørsmål til regnskapstallene, oppfordres det til å sende 
spørsmål til saksbehandler før møtet. Da får saksbehandler mulighet til å sjekke med 
regnskapsfører om enkeltbilag. 
 
 
Forslag til vedtak 
Hunn mh-råd tar regnskapstallene for første halvår 2024 til etterretning. 
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Møtebehandling 

Saksbehandler gikk gjennom noen av tallene i regnskapet som har størst avvik i 
forhold til budsjett. I tillegg ble den generelle økonomiske situasjonen kommentert. 
Alt i alt har Hunn menighet en sunn økonomi, men med et større underskudd p.t. i 
2024 enn tilsvarende periode i 2023. 
 
Mh-rådet kom med følgende innspill ifm saken. En del av disse innspillene tas med i 
budsjettarbeidet for 2025 

- Flere inntekter 
o Givertjeneste (både øke antall givere og øke bidrag fra eksisterende givere) 
o Takkeoffer til eget arbeid vs eksterne mottakere 
o «Spleis» el.l. til konkrete prosjekter 
o Aktivitetsdag 
o Basar 
o Loppemarked / bruktmarked 

- Utgifter 
o Er det mulig å redusere kostnader noen steder? 

▪ Kjeks / servering 
▪ Frivilligfesten 
▪ Blomster (typer som står lenge) 

- Ting som skal kjøpes 
o Skap i menighetssalen 
o Nytt anretningsbord 
o Skap i anretningsrommet 
o Sittegruppe ute (mulig det ikke er behov for det) 
o Komfyr 
o Bedre lys under orgelgalleriet 

- Ting som må ordnes 
o Skiferheller ved inngangspartiet 
o Sikringsskap 

 
Vedtak  

Hunn mh-råd tar regnskapstallene for første halvår 2024 til etterretning. 
 

[Lagre vedtak]  
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39/24 Felles saksfremlegg for alle menighetene ang fremtidens 
kirke i Gjøvik kirkekommune 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hunn menighetsråd 2023 - 2027 29.08.2024 39/24 

 
 
Saksorientering 
 
Hvordan gjøre hverdagene bedre for flere? 
Med disse ordene innledes et felles saksfremlegg for alle menighetene angående 
fremtidens kirke i Gjøvik kirkekommune.  
 
I snart 10 år har det kommet ulike initiativ til hva man kan gjøre for å: 

- Få flere til å komme på gudstjenester 
- Få flere til å komme på andre arrangementer i kirkene / kirkelig regi 
- Synliggjøre kirkas mange tilbud 
- Skape nye møteplasser 
- Skape bedre samarbeid mellom menighetene 
- +++ 

 
På noen områder har man fått til noe, men de helt store endringene har det ikke blitt. 
Hva det skyldes er vanskelig å si. Noen få tanker om det kan være 

- Menighetene er egentlig fornøyd med slik det er 
- Man er redd for å ødelegge det man har i jakten på å skape noe nytt 
- Vi har ikke de tilbudene folk trenger / ønsker 
- Vi er ikke flinke nok til å markedsføre alle tilbudene vi har 
- Vi er i for stor grad opptatt å skape et behov hos publikum enn å finne ut – og dekke 

– et behov. 
- Som organisasjon (mh-råd / fellesråd / ansatte) er vi i ferd med å byråkratisere kirka, 

slik at vi mister de naturlige og spontane møtepunktene 100% drevet av, for og med 
frivillige 

 
Hva hver enkelt person legger i «Fremtidens kirke i Gjøvik» er nok veldig ulikt: 

- Noen tenker på «sin» menighet – noen tenker på tvers av menigheter 
- Noen tenker at «fremtiden» er i denne rådsperioden – andre tenker nok et mye lengre 

tidsperspektiv (et evighetsperspektiv) 
- Noen tenker på kirke som «bygningen kirke» – andre tenker på kirke som 

trossamfunn / menighetsfelleskap. 
- Noen tenker å skape nytt – andre tenker å bevare det vi har 
- Noen tenker store, gode tanker – noen tenker små, gode tanker 
- Det som dukker opp av ideer er ikke nødvendigvis kritikk av dem man har eller av har 

hatt. Viktig å være åpen for nytenking uten å være redd for å miste det man har. 
- Hvis det ikke gjøres noe drastisk, er det relativt tomt i kirkene om 20 år.  
- Kirka er ikke samme naturlige samlingspunktet i hverdagssamfunnet nå som før.  
- Av kirkas ca 3.5 mill medlemmer, er det få som deltar på kirkevalget og få som går 

regelmessig på gudstjeneste. Sett med positive øyne: Kirka har et stort potensial! 
- Kirka må være der folk er 
- Frivillighet / tilhørighet / ansvar henger tett sammen 
- Ta vare på kreativitet og gode ideer. «Reformer må komme nedenifra» 

 
21. mai 2024 ble det avholdt møte for ledere og nestledere i menighetsrådene i 
Gjøvik kirkekommune. Formålet med møtet var å drøfte Fremtidens kirke og 
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biskopens 15 utfordringspunkter. Disse sakene kan enkelt sees opp mot hverandre; 
Biskopens utfordringspunkter kan være et konkret sted å starte arbeidet mot 
Fremtidens kirke.  
 
I møtet 21. mai ble punkt 1-4 trukket fram som punkter for arbeid i menighetsrådene. 
Disse går i korte trekk ut på å se på hva som finnes av planer, og hvordan disse kan 
revideres / utvikles. I august-møtene bør menighetsrådene derfor få en oversikt over 
hva som finnes av planer, og begynne arbeidet med å konkretisere planene. Hva gjør 
vi i dag, og hva ønsker vi å gjøre i morgen. Det kan også være aktuelt å tenke på 
hvilke «lokale krefter» det er ønskelig å involvere i de ulike aktivitetene.  
 
Utfordringer til menighetsrådet: 

1. Hvordan kan vi finne ut hva de som ikke oppsøker kirka / kirkas aktiviteter trenger / 
ønsker? 
 

2. Hvilke lokale lag og foreninger i menigheten kan menighetsrådet spille på lag med / 
samarbeide med? 
 

3. Hva kan vi som menighet sammen med andre aktører tilby av møteplasser og 
aktiviteter? 

 
Punktene over kan sees i sammenheng med Bibelens utfordring om 
«Nestekjærlighet» og «Lys i verden» 
 
I møtet vil hvert enkelt rådsmedlem få utdelt lapper med utfordringene som er gjengitt 
i forslag til vedtak. På lappene skriver hver enkelt ned det de har av forslag. På den 
måten vil alle få sagt sitt uten å bli forstyrret. Denne måten å ha idedugnad på har 
blitt gjort tidligere med god suksess. 
 
Gjøvik kirkelige fellesråd ønsker at det etableres en arbeidsgruppe med tre 
representanter fra hver av de tre bymenighetene (Hunn, Gjøvik og Engehaugen). 
Bjørg Antonsen (Hunn menighet sin fellesrådsrepresentant) vil informere mer om 
dette i møtet.  
 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Hunn mh-råd svarer på utfordringene som er gitt i saksfremlegget. Dette gjøres av 
hver enkelt i møtet når man fyller ut lapper med utfordringene på. 
 
Hunn mh-råd stiller med følgende tre personer til en felles arbeidsgruppe som skal 
jobbe med «Fremtidens kirke» sammen med Engehaugen og Gjøvik menigheter: 

- . 
- . 
- . 

 
Arbeidsgruppen får ansvar for å samles, velge leder/nestleder og sørger for fremdrift 
ihht føringer fra Fellesrådet. Arbeidsgruppen tar med seg innspillene fra hvert enkelt 
mh-råd i det videre arbeidet. 
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Møtebehandling 

Møteleder innledet. Temaet «Fremtidens kirke» har vært oppe flere ganger tidligere 
og også i inneværende mhr-periode: 

- Møte hos Bjørg 
- Biskopen på besøk og utfordringen fra han 
- Gunnstein og Tom på møtet før sommeren 
- ++ 

 
Det er nå ønskelig å komme litt videre så det ikke blir bare prat. Kirkevergen har satt 
det på sakskartet i Fellesrådet og de andre menighetsrådene har fått det samme 
saksfremlegget som Hunn har fått. Innspillene som kom i møtet (og på mail fra de 
som ikke var i møtet) blir tatt med i det videre arbeidet sammen med tidligere innspill.  
 
Følgende svar ble gitt på spørsmålene: 

1. Hvordan kan vi finne ut hva de som ikke oppsøker kirka / kirkas aktiviteter trenger / 
ønsker? 

- Spørre folk hva de ønsker 
- At kirken er oppdatert med fri internett tilgjengelig, betyr kanskje litt for noen.  
- Ellers er det kanskje slik at kirken må ut å møte folk der de er. 
- Utfordre dåpsforeldre og konf.foreldre om å svare på noen enkle spørsmål 
- Mat kan i noen tilfeller være noe som trekker folk. 
- En må spørre de som ikke går så ofte i kirka. F.eks på julegudstjenesten eller 

en vanlig gudstjeneste. 
- Lage en spørreundersøkelse hvor man spør hva som skal til for at man går 

oftere i kirka 
- Spørre om fremtidige generasjoner skal tilhøre kirka 
- Ha følere ute i samfunnet hva folk ønsker seg 
- Kirka er viktig når kriser oppstår. Da kommer unge / eldre sammen for 

felleskap / trøst så det er et tydelig behov 
- Ta kontakt med venner, naboer, kolleger for å få dialoger / samtaler om kirka 

vår; Gudstjenester og andre aktiviteter knyttet til «kirkelivet» 
- Hvordan kan vi sikre en god dialog med de som oppsøker kirka, kirkelige 

handlinger og sørge for at de får en god opplevelse? 
- Hva skal vi tilby de som kommer? Eks: 

i. Gudstjenesteform / innhold 
ii. Andre type arrangementer, f.eks konserter / allsangkvelder 

- Det er viktig at vi er gode på å markedsføre det vi faktisk har.  
- At alle som går i kirka kan være med å invitere andre til å komme 
- Invitasjon til håp og konfirmasjon må blankpusses (Begravelser går av seg 

selv foreløpig) 
- Få de unge i LupY i tale 

i. Hva ønsker de av aktiviteter 
ii. Hva slags / hvilken møteform ønsker de unge 
iii. Høyst sannsynlig bør dette foregå i flere «runder» for å få et utsagn fra 

ungdommene 
- Høre med foreldregruppa i SuperOnsdag (skriftlig / muntlig) 

i. Hva ønsker unge familier av kirka 
ii. Hvilken møteform ønsker unge familier 

- Flere søndagsettermiddag-gudstjenester 
- Kartlegge ønsket tidspunkt for gudstjeneste. For eksempel: Er det ønskelig 

med rullering av tidspunkt for gudstjenestene i Gjøvik med formiddag- og 
ettermiddags gudstjeneste? 

- Er det ønskelig med streaming av gudstjeneste? 
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2. Hvilke lokale lag og foreninger i menigheten kan menighetsrådet spille på lag med / 
samarbeide med? 

- Kor, korps og foreninger 
- «Hverdag mat&mer» 
- Lag og foreninger som kan knyttes til tema/tekster i kirkeåret 
- Skaffe en oversikt over lag og foreninger i Gjøvik. Se om det finne en 

«match». Videre spørre leder for aktuelle foreninger om de er interessert i å 
delta på gudstjeneste eller andre tilbud som kirka har.  

- Legge til rette for at kor og korps kan øve i kirkene våre 
- Menighetspleien 
- Barnegospel 
- Speiderne 
- Babysang / -foreldre 
- Fredheim bl kor 
- Korps 
- Korpus 
- Musikere (f.eks fra Viken / musikklinja) 
- Bygdekvinnelaget 
- Hunndalsforum 
- Foreldregruppa i Superonsdag 
- Kontakt de lokale lag og foreninger om de har innspill til spørsmålet. 

Arrangere et møte 
- Frivilliglista 

i. Spørre konkret hva den enkelte kan bidra med 
1. Ledelse 
2. Musikk 
3. Interesse for arbeid blant/med unge 

 
3. Hva kan vi som menighet sammen med andre aktører tilby av møteplasser og 

aktiviteter? 
- Sammen med trosopplæringen bør vi fortsatt tilby barn/ familietreff i kirken. 

Superonsdag er et bra tiltak.  
- Noe for ungdom burde vi ha hatt, men der vil det kanskje være mer naturlig å 

støtte ungdomsarbeidet på Ynglingen, som ligger mye mer sentralt.  
- Samarbeid med høyskolen har vi også snakket om. 
- Eiktunet 

i. Naturens dag 
ii. Julemarked 

- Ulike tilbud innenfor rammen av SFO - vil kunne bidra til rekruttering til 
Barnegospel og speideren 

- Oppslagstavle langs veien ved kirkene som forteller om aktivitet i kirka (som 
er vanlig f.eks i USA) 

- De som ikke leser Be og Hør vet lite om hva som skjer. Kan man gi disse 
konkret tips om hva som skjer? 

- Kirka må være mer synlig. «Se – her er jeg. Se hva jeg kan tilby» 
- Ofte mange i dåpsfølget som er positive til kirka, men som ikke er i kirka så 

ofte 
- Samle menighetene til felles gudstjenester 
- Superonsdag / barnegospel 
- Bidra til fastesamlingene i Gjøvik kirke 
- Se på det helhetlige tilbudet for barn og unge / unge voksne sammen med 

bymenighetene 
- Formiddagstreff / menighetspleien 
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- Bidra inn i Superuka (sommertilbudet for barn) 
- Alt rundt gudstjenestene / årshjulet 
- Gudstjenester «der folk er» 

i. Naturens dag på Eiktunet 
ii. Hunndalsdagene 
iii. «Ta sjansen» på Fastland 

- Mer aktivitet innen musikk. Koble på unge musikere som har eller har hatt 
tilknytning til Gjøvik / Hunn 

- Tilby Hunn sine lokaler til bruk for studenter 
- I fellesskap / samarbeide med de andre bymenighetene: Arrangere 

Jakobsmesser 
- Bruke ukedager / -kvelder (ikke helger siden studenter / andre unge ofte er 

opptatt i helgene) 
- Vi bør ta kontakt med andre aktører og arrangere et møte hvor vi får innspill 
- Arrangere flere temasamlinger og bruke Hunn kirke sine lokaler 

i. Samling der håndverk brukes? 

Vedtak  

Hunn mh-råds innspill fra hvert enkelt rådsmedlem er samlet i møtebehandlingen 
 
Hunn mh-råd stiller med følgende tre personer til en felles arbeidsgruppe som skal 
jobbe med «Fremtidens kirke» sammen med Engehaugen og Gjøvik menigheter: 

- Bjørg Antonsen 
- Toril G Rusten 
- (Bjørg sjekker med de som ikke kunne møte i dag hvem av dem som har lyst og 

mulighet) 

 
Arbeidsgruppen får ansvar for å samles, velge leder/nestleder og sørger for fremdrift 
ihht føringer fra Fellesrådet. Arbeidsgruppen tar med seg innspillene fra hvert enkelt 
mh-råd i det videre arbeidet. 
 
 

[Lagre vedtak]  
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40/24 Gudstjeneste m/kirkelunsj søndag 27. oktober 2024 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hunn menighetsråd 2023 - 2027 29.08.2024 40/24 

 
 
Saksorientering 
Høsten 2023 ble «Kirkelunsj» arrangert for første gang. Konseptet var i korte trekk 
som følger: 

- Vanlig gudstjeneste 
- Lunsj (salat i 2023) i stedet for tradisjonell kirkekaffe 
- «Gruppearbeid» hvor menigheten fikk komme med ønsker / innspill til 

menighetsrådet. 

 
Det var mange positive tilbakemeldinger på at dette var en fin miks av det 
tradisjonelle årsmøtet og på frivilligfesten som begge deler avholdes på våren.  
 
Opprinnelig var søndag 29. september satt av til kirkelunsj. Fredheim bl. kor skal ha 
øvelsessamling etter gudstjenesten den søndagen. Saksbehandler foreslår derfor at 
kirkelunsjen avholdes søndag 27. oktober i stedet.  
 
Saksbehandler oppfordrer menighetsrådet til å planlegge 2024-utgaven av 
kirkelunsjen hvor det avklares: 

- Rigging / pynting (om mh-rådet ønsker litt ekstra utover det man kan forvente at 
kirkevertene gjør) 

- Program 
- Meny (i 2023 ble det servert salat) 
- Hvem som leder (ikke nødvendigvis mhr-leder som må lede) 
- Invitasjon (saksbehandler kan utforme og sende ut på mail når rådet har bestemt 

rammene) 
- Bør det være en liten komite? I så fall hvem skal være i komiteen?  

 
 
Forslag til vedtak 
 
Mh-rådet vedtar at gudstjeneste med kirkelunsj 2024 avholdes søndag 27. oktober, 
og legger følgende plan for høstfest m/kirkelunsj: 

- . 
- . 
- . 

 
Møtebehandling 

Oppgaver ble fordelt i møtet og fremkommer i vedtaket 
 
Vedtak  

Mh-rådet vedtar at gudstjeneste med kirkelunsj 2024 avholdes søndag 27. oktober, 
og legger følgende plan for høstfest m/kirkelunsj: 

- Servering 
o Servere brød og pålegg  
o Pastasalat.  

▪ Toril G Rusten tar med pastasalat.  
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▪ Det oppfordres til at minst en person til fra mh-rådet tar med 
pastasalat. 

- Komite med ansvar for pynting 
o Åse Dahl 
o Toril Rusten 
o Brit Paulsrud 

- Gjennomføring 
o Bjørg har en kort innledning 
o Forteller litt om hva som er gjort siden forrige kirkelunsj 
o Får innspill på hva menigheten ønsker seg (plenum – ikke gruppearbeid) 
o Utfordre til å fortelle hva som har gitt gode opplevelser i kirka siste året 

 
Saksbehandler oppdaterer invitasjonen og sender ut til de på frivilliglisten som har 
mailadresse. Det legges også ut plakat på infoskjermen.  
 
Saken settes opp på neste møte for endelig fastsetting av programmet 
 

[Lagre vedtak]  
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41/24 Evaluering av Bygudstjeneste 2024 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hunn menighetsråd 2023 - 2027 29.08.2024 41/24 

 
 
Saksorientering 
På mhr-møtet 7. februar 2024 vedtok Hunn mh-råd at de ønsket at det ble arrangert 
Bygudstjeneste på Gjøvik går søndag 18. august. I saksfremlegget ble det antydet en 
sum på i underkant av 1000,- for rigging og teknikk. Dessverre var det uklarheter i 
informasjonen som saksbehandlerne hadde fått og prisen viste seg å bli 3500,- pr 
menighet. I og med at det var annonsert både tid og sted og at det erfaringsmessig 
er en godt besøkt gudstjeneste, bestemte administrasjonen at gudstjenesten skulle 
gjennomføres som planlagt. Mhr-medlemmene i Hunn, Gjøvik og Engehaugen 
menigheter ble orientert pr mail tirsdag 13. august. 
 
Det ble en godt besøkt gudstjeneste (ca 150 personer) og det kom inn et godt beløp i 
takkeoffer til Be og Hør (nesten 7000,-) 
 
Spesielt basert på de høye arrangementskostnadene, utfordres 
sentrumsmenighetene til en kort evaluering av fellesgudstjenesten som vil gi føringer 
for neste år. 
 
- Er det verdt å bruke så mye penger på en gudstjeneste? 

o Ja, for man når et nytt publikum 
o Ja, for man blir mer synlig i bymiljøet 
o Nei, for vi kan oppnå mye av det samme ved å arrangere gudstjenesten i Gjøvik 

kirke 
o Ja, for dette er en enkelt gudstjeneste å gjennomføre. Vi kommer til «duk og 

dekket bord» og slipper å bruke ressurser på rigging og teknikk.  
o Ja / nei (kom gjerne med argumenter for/mot)  

 
Generelt er det saksbehandlers inntrykk at fellesgudstjenester er positivt for 
fellesskapsfølelsen, spesielt for bymenighetene. Til kommende fellesgudstjenester er 
det kanskje lurt at ansvaret går på rundgang? Eller at man har en felles 
«fellesgudstjenestekomite» som planlegger sammen? Mh-rådet kommer med innspill 
på dette i evalueringen.  
 
 
Forslag til vedtak 
 
Hunn mh-råd evaluerer Bygudstjenesten 2024 og kommer med følgende 
tilbakemeldinger:  

o . 
o . 

 
Møtebehandling 

 
Hunn mh-råd er positive til fellesgudstjenester, men årets Bygudstjenste ble en dårlig 
opplevelse sammenlignet med tidligere år (se evaluering i vedtaket).  
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For en så stor menighet som Hunn er det viktig at det er regelmessige gudstjenester i 
egen kirke. Jens skal forsøke å legge sine frihelger til helger med fellesgudstjenester 
/ TV-gudstjenester. I 2025 er det flere gudstjenester ifm TV-gudstjenestene som 
Hunn støtter opp om. Da er det ikke så aktuelt med felles Bygudstjeneste i august. 
Fra 2026 er det aktuelt med en fellesgudstjeneste i august etter modell fra 
«Bygudstjeneste». 
 
 
Vedtak  

Hunn mh-råd evaluerer Bygudstjenesten 2024 og kommer med følgende 
tilbakemeldinger:  

o Det var en dårlig løsning å være inni teltet kontra ute i friluft 
o Dårlig kapasitet på kirkekaffen. Mye kø ga en dårlig opplevelse 

 
Forslag: 

o Være i kirkeparken utenfor Gjøvik kirke (og bruke kirken ved dårlig vær).  
o Kirkekaffe i kirkeparken (eller på Ynglingen ved dårlig vær). 

 

[Lagre vedtak]  
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42/24 Forslag fra årsmøtet om allsangkonsert 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hunn menighetsråd 2023 - 2027 29.08.2024 42/24 

 
 
Saksorientering 
På menighetens årsmøte søndag 14. mai 2023, kom det opp forslag om å arrangere 
allsangkonsert sammen med Fredheim bl. kor. Er dette noe menighetsrådet ønsker å 
gå videre med? I så fall bør 1-2 personer holde tak i dette og ha dialogen med koret.  
 
 
Forslag til vedtak 
 
Hunn mh-råd jobber videre med / jobber ikke videre med allsangkonsert sammen 
med Fredheim bl. kor 
 
Møtebehandling 

Det ble litt diskusjon om konseptet «allsangkonsert». Kanskje det er like greit med 
«bedehussang-kveld»? Kanskje det kan være et samarbeide mellom bymenighetene 
hvor de ulike menighetene bidrar med ulike musikalske krefter 
 
Vedtak  

Hunn mh-råd jobber videre med allsangkonsert sammen med Fredheim bl. kor. Bjørg 
sjekker med Fredheim bl. kor og undersøker om de er interessert i konseptet.  
 
Bjørg gir beskjed til saksbehandler når saken skal sette opp igjen 
 
 

[Lagre vedtak]  
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43/24 Planlegging av Gullkonfirmantjubileum 2024 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hunn menighetsråd 2023 - 2027 29.08.2024 43/24 

 
Saksframlegg 
Gullkonfirmantene inviteres til jubileum søndag 13. oktober. Saksbehandler sender ut 
invitasjonen og følger opp påmeldinger. Erfaringsmessig kommer det 15-20 
gullkonfirmanter på jubileet. 
 
Til gudstjenesten er følgende personer allerede satt opp som kirkeverter: Åse Marie 
Kolbu, Mette Skundberg, Bjørg Antonsen, Trine Bolseth, Svein Gautestad I og med 
at det er menighetsrådet som er vertskap, bør i utgangspunktet de fleste bidra på en 
eller annen måte ifm jubileet. 
 
Avklaringspunkter: 

• Innkjøp: 
o Drikke 
o Pynt: Hvem tar ansvar for helhetlig innkjøp? 
o (Saksbehandler kan bestille snitter / kake) 

• Angående pynting og dekking av bord: Noen år velger rådet å pynte på lørdag, mens 
andre år pyntes det på lørdag. Når og hvem som møter må avklares 

• Hvem tar ansvar for hva på søndagen? 
o Lede samværet 
o Servering (følge med på at det er nok drikke + ser pent ut på fatene + ordne til 

kaffe) 
o Opprydding 

 
Det er lagt opp til at deltakerne betaler på forhånd slik at man slipper å ordne med 
betaling under arrangementet. 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Mh-rådet avklarte følgende ifm gullkonfirmantjubileet søndag 13. oktober: 

- Innkjøp av forbruksvarer (kaffe, mineralvann): 
- Innkjøp av pynteting (servietter, lys m.m.): 
- Pynting av bord lørdag/søndag: 
- Vertskap (lede) / servering / rydding på søndag: 

 
Møtebehandling 

Se vedtak 
 
Vedtak  

Mh-rådet avklarte følgende ifm gullkonfirmantjubileet søndag 13. oktober: 
- Innkjøp av forbruksvarer (kaffe, mineralvann): Åse Dahl og Brit Paulsrud 
- Innkjøp av pynteting (servietter, lys m.m.): Åse Dahl og Brit Paulsrud 
- Pynting av bord lørdag/søndag: Åse Dahl og Brit Paulsrud 

Vertskap (lede) / servering / rydding på søndag: 
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Jens avklarer med de som er satt opp som kirkeverter hvor mye de kan delta med 
servering / opprydding. Bjørg deltar på arrangementet og blir også med og hjelper til.  
 

[Lagre vedtak]  
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44/24 Diskusjonssaker i møtet 29. august 2024 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hunn menighetsråd 2023 - 2027 29.08.2024 44/24 

 
 
Diskusjonssaker 
Denne sakstypen vil være med å gjøre arbeidet i mh-rådet litt mindre byråkratisk. Når 
dette er nevnt: Det vil også i fremtiden være majoritet av saker hvor man også skal 
fatte vedtak. Både fordi det er et formelt krav, men også fordi man da lettere kan 
følge et sakstema over tid. Også på tvers av flere rådsperioder.  
 
Saksbehandler har fått innspill på at følgende saker ønskes diskutert i møtet. I og 
med at det ikke er laget saksunderlag, skal det ikke fattes formelle vedtak i disse 
sakene. Det er imidlertid ikke noe i veien for at man blir enige om løsninger o.l.: 
 

- Dugnad i kjelleren (Bjørg har mer info i møtet) 
 

- Råd og utvalg skal settes opp som sak i septembermøtet. Mh-rådet kommer med 
innspill på hvordan de ulike rådene/utvalgene skal arbeide og rapportere tilbake til 
mh-rådet / saksbehandler 
 

- Fungerer denne type diskusjonssak? Eller er det like greit med saksfremlegg slik man 
tradisjonelt har? 
 

Eventuelt andre punkter som kommer opp i møte tas med i notatene.  
 
 
 
Notater fra diskusjonene 
 
Her noteres punkter/innspill fra diskusjonene 
 
Møtebehandling 

Se notater under 
 
Notater fra diskusjonene  

Her noteres punkter/innspill fra diskusjonene 
 

- Dugnad i kjelleren 
Bjørg avtaler med Gunnstein og sammen legger de en plan for hva som må gjøres, 
hva som kan kastes og hvilke rom / boder som kan benyttes til hva. 
 

- Råd og utvalg skal settes opp som sak i septembermøtet. Mh-rådet kommer med 
innspill på hvordan de ulike rådene/utvalgene skal arbeide og rapportere tilbake til 
mh-rådet / saksbehandler 
På neste møte er det ønskelig at diakoniutvalget og trosopplæringsutvalget 
informerer om hva som er gjort og planer fremover. Gudstjenesteutvalget avventer til 
Johs er tilbake.  
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- Fungerer denne type diskusjonssak? Eller er det like greit med saksfremlegg slik man 
tradisjonelt har? 
Det er ønskelig å videreføre denne type sak hvor diskusjon kan gå litt friere enn det 
som blir når man har formelle saker.  

 

[Lagre vedtak]  
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Orienteringssaker 

45/24 Orienteringssaker i møtet 29. august 2024 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hunn menighetsråd 2023 - 2027 29.08.2024 45/24 

 
 
Saksorientering 
Følgende orienteringssaker er aktuelle i møtet: 

- Ifm Valborg Granheims gravferd, ble det gitt gaver til Hunn menighet. Pr 23. august 
har det kommet inn 10.650,- 
 

- Referat fra møte i felles Trosopplæringsutvalg 29 mai 2024 
 

- Takk for gaven fra Kirkens SOS 
 

- Takk for gaven fra Bibelselskapet 
 

- Oppfordring om å støtte årets TV-aksjon (Barnekreftforeningen). Til informasjon så er 
dette allerede vedtatt av Hunn mh-råd. 
 

- Utkast til høringsversjon av strategi for Hamar bispedømmeråd 2025-2029. 
Strategien kommer opp som egen sak på et seinere møte, så derfor ikke noe 
saksunderlag på dette møte.   
 

 
Forslag til vedtak 
 
Orienteringssakene tas til orientering 
 
Møtebehandling 

Orienteringssakene gjennomgås ikke i møtet. 
 
Vedtak  

Orienteringssakene tas til orientering 
 

[Lagre vedtak]  
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Eventuelt 

- Listen med mengde kaffe o.l. som er på kjøkkenet bør gjennomgås og oppdateres 
 

- Liste med telefonnummer og mail til rådsmedlemmer sendes ut til rådsmedlemmene 
 

- Jens informerte litt om hva som skjer i kirka fremover 
 

- Bjørg tar kontakt med Kirsten Gautestad ang kapper på konfirmasjonsdagen 
 

- Kine Martinsen blir med som dirigent i Barnegospel 


